

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

30th September 2020

Circular No. 20016

Dear Parents/Guardians,

EDB Gift Book Scheme & School Library Service

EDB Gift Book Scheme 2020 (Phase 2)

The Education Bureau (EDB) has launched the ‘Gift Book Scheme’ for Secondary students. Each student has been given a gift book for summer reading. Our teachers have made recommendation in the book selection process. This program aims to encourage leisure reading, and nurture students’ good reading habits. It also helps students develop a sense of gratitude and learn to cherish what they have, thereby nurturing their positive values.

Secondary 1 to Secondary 3 students will get an additional gift book on 30th September 2020 for reading.

Library Service

The school library is now undergoing renovation. The library is temporarily closed until mid-December 2020. Students are encouraged to read ebooks from the **School Library Website** <https://bit.ly/2ShCwrX>

On-line Reading (<https://bit.ly/3i6oovN>)

- HK Reading City (eRead Scheme) – **English & Chinese** e-books
(login with the account of hkedcity.net for access)
- Gale Virtual Reference – **English** non-fiction e-books (login with the password “faith”)
- The Rosetta Project – **English** fiction e-books (free access)
- Airiti Books – **Chinese** fiction and non-fiction e-books (login with e-class name & password after 15th October 2020)

For enquiries, please contact Ms SF Lee, our Teacher Librarian at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：20016

敬啟者：

教育局「書出知識—贈閱圖書」計劃 及 圖書館服務

教育局「書出知識—贈閱圖書」計劃 2020 (第二期)

教育局於中學推行的「書出知識—贈閱圖書」計劃，已向每一名中學生送贈一本圖書。圖書乃經學校老師推薦、挑選及訂購。此計劃旨在讓學生透過獲贈的實體書，隨時隨地翻閱書本，享受翱翔書海的樂趣，並培養良好閱讀的習慣。同時讓學生學懂感恩珍惜，培養正面價值觀。

現本校中一至中三級同學可獲贈多一本書籍。圖書將於2020年9月30日派發給各中一至中三級同學。

圖書館服務

因進行裝修工程緣故，本校圖書館現時暫停開放直至2020年12月中旬。學生仍可透過學校圖書館網頁 <https://bit.ly/2ShCwrX> 閱讀電子書。

網上閱讀 (<https://bit.ly/3i6oovN>)

- 香港教育城「e悅讀學校計劃」— 中、英文電子書 (以教育城帳戶登入使用)
- Gale Virtual Reference – 英文非小說類電子書 (以密碼「faith」登入)
- The Rosetta Project – 英文小說網上閱讀平台 (毋須登入)
- 華藝中文電子書 (2020年10月15日之後以學生個人e-class名稱及密碼登入使用)

如有查詢，請致電2711 8175 聯絡圖書館李老師。

此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二〇年九月三十日